
 
 

Dagsorden   �l   bestyrelsesmøde   på   skype   2/10-19   kl.   20.00  
 

A�ud   fra   Anja  
 

1. Godkendelse   af   referat  
Godkendt  
 

2. Nyt   fra   formanden  
Udsat   �l   næste   møde.  

 
3. Økonomi  

Kassen   ser   OK   ud   pt.   I   nærmeste   frem�d   skal   betales   blomster,   kranse   og   pokaler.    Har  
været   heldig   at   få   en   sponsor   mere   ind   på   hjemmesiden.   
 

4. Årsmøde   23.11.2019  
Har   sendt   forslag   ud   �l   indkaldelse.    Godkendt   med   små   �lre�elser.   Sendes   ud   hur�gst  
muligt   og   remindere   et   par   gange.  
 

5. Vedtægtsændringer  
Der   vendes   forslag   og   tanker   omkring   evt.   vedtægtsændringer.  
 

6. Logger  
Lyder   �l   det   er   gået   godt.  
 

7. Årshjul  
Årshjul,   Anja,   Chris�na   og   Ole   mødes   i   uge   42   og   laver   oplæg.  
 

8. Evt.  
Status   på   Zibra.   Fedt   at   man   kan   se   løbene   når   man   kommer   hjem.   Savner   at   man   kan   se  
sponsorer   tydeligere.   Der   er   brugt   rig�g   meget   energi   på   at   finde   sponsorer   både   fra   RC   og  
CK.   
Der   er   forhørt   rundt   om   på   banerne   vedr.   mere   køre�d   �l   CK.   Flere   er   posi�ve.   
Der   snakkes   om,   hvorvidt   køreforeningen   kan   komme   med   ønsker/krav   �l   banerne.  
Vi   skal   have   fundet   tovholder   �l   Herning.   Niels   tager   kontakt   �l   klasserepræsentant,   om   han  
har   interesse   i   at   deltage   i   arrangementet.   Der   skal   laves   en   forespørgsel   blandt   kørerne   om  
de   vil   deltage/uds�lle.   
 

9. Næste   møde  
30.10.2019   kl.   19.00.  


